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Aanwezigen 
 
Wijkraad : Antoinette Wijnoogst (Penningmeester); Sabrina de Wit (secretaris); Dick Wijnoogst (lid, verkeer & vervoer); 

Wim Nunninkhoven (lid, Facebook); Frits van der Ploeg (lid, groen); Mariëlle Barnhoorn (lid, sociaal domein);   

Babs Slottje (lid). 
 
Gasten : Rosa Schepers (Handhaving); Roy van Loon (DOCK); Peter van der Beek, Hans Hirs, Cees Hoff, René van 

Reeuwijk, Aad en Yvonne Blankert (bewoners); Bart Bram Spruit (manager vastgoed Sint Jacob). 
 
Afwezig : Ailko Hammingh (lid); Gabe Yntema (lid, veiligheid); Michiel Wijn (gebiedsagent); Mohamed Mounji (St Samen); 

Mahad Ahmed (SHHO); Ingrid en Gerard Hameteman (bewoners). 
 
Notulist : Sylvia van den Berg 

  
 
 

De onderwerpen zijn in een afwijkende  volgorde besproken in het verslag wordt echter de volgorde van de agenda aangehouden. 
 
 

1. Opening 

Antoinette opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

 

2. Mededelingen en/of aanvullende bespreekpunten 

Annemiek Arends heeft laten weten niet meer beschikbaar te zijn als secretaris. Antoinette laat weten dat deze functie vanaf 

heden door Sabrina de Wit - die zich hiervoor beschikbaar heeft gesteld - vervuld wordt. 

 

3. Nieuwe voorzitter  

Het (vervangend) voorzitterschap voor de wijkraad door Antoinette is door de gemeente tot nu toe gedoogd, mede in verband 

met de situatie rond Covid-19. Echter, het is niet toegestaan dat een penningmeester tevens als voorzitter optreedt. De wijkraad 

heeft besloten om Babs Slottje - die zich hiervoor beschikbaar heeft gesteld - voorlopig de functie van (vervangend) voorzitter 

te laten bekleden. 

De vacature voor voorzitter blijft openstaan. Wanneer iemand laat weten interesse te hebben de taak als voorzitter op zich te 

nemen, zal de kandidaat in eerste instantie voor de periode van een jaar ‘meelopen’, waarna deze voorgedragen kan worden 

als voorzitter. 

 

4. Verslag vorige vergadering  

Het verslag van de openbare vergadering op 1 februari  is - na een paar kleine aanpassingen -  goedgekeurd. 

 

5. Financiële zaken 

Zowel gemeente Haarlem als de Kascommissie hebben de financiële rapportage over het jaar 2021 goedgekeurd. 

 

6. Werkgroep Verkeer  

Professor Eijkmanlaan 

De Professor Eijkmanlaan is een straat waar een maximumsnelheid van 30km/u geldt, echter deze wordt ingericht als een 

50km/u zone. Deze situatie blijft ongewijzigd. De wethouder heeft wel toegezegd na een jaar snelheidsmetingen te verrichten. 

De werkgroep is bezorgd dat het een racebaan wordt; automobilisten op de Professor Eijkmanlaan hoeven - mede door het 

fietspad - geen voorang meer te verlenen. 

Dick en Hans (Hirs) hebben overlegd met Sasha Sneider (GroenLinks); de gemiddelde snelheid hier ligt veelal tussen de 44-

47km/u. Dit geldt ook voor lesauto’s afkomstig van het terrein van het CBR.  

De gemeente stelt nu dat de wijkraad blij is met het CBR; deze uitspraak kan echter beslist niet gebaseerd zijn op een uiting van 

de wijkraad. 

Boerhaavelaan 

De Werkgroep Verkeer heeft van de gemeente vernomen dat zij een fiets- / loopbrug wilde plaatsen en het fietspad doortrekken 

over het (bouw-)terrein van St Jacob. De laatstgenoemde wil dat niet. Dick heeft voorgesteld e.e.a. voorlopig ‘on hold’ te zetten, 

zodat gemeenschapsgeld niet onnodig gebruikt zal worden. De gemeente staat hier terughoudend tegenover. 

Om fietsers en scooters te weren van het voetpad aldaar zijn hekken geplaatst, aldus Antoinette. 

. 



 

 

 

 

6. Werkgroep Verkeer (vervolg) 

Amerikaweg-Schipholweg 

De gemeente heeft het kruispunt Amerikaweg-Schipholweg in de ijskast gezet; de fietsbrug over de N205 gaat niet door. 

Europawijk - Rudolf Steiner College 

Na de opening van het College in januari bleek de verkeerssituatie op het kruispunt Engelandlaan/Belgiëlaan aanmerkelijk 

gevaarlijker voor schoolgaande fietsers en voetgangers. Handhaving onderschrijft dit en heeft gekeken wat er - gezien de 

urgentie - op korte termijn aangepast kan worden om de veiligheid te bevorderen; er liggen een aantal concrete adviezen - 

waaronder een extra zebrapad - waarop verdergegaan kan worden. 

Molenwijk - Zuid Schalkwijkerweg 

Deze dijk moet worden opgeknapt, mede door het te verwachten grotere aanbod van verkeer door bewoners van de nieuwe 

buurt die momenteel gebouwd word op het oude Tjadenterrein. Om dit te kunnen realiseren wordt eind dit jaar begonnen aan 

de aanleg van een officiële (tijdelijke) noodweg dwars door het weiland. 

Verkeersles en lichtjes basisscholen Schalkwijk 

De werkgroep gaat dit al eerder uitgevoerde project t.b.v. de leerlingen van de groepen 7 en 8 weer opstarten. De kinderen uit 

deze groepen zijn zich vaak niet bewust van het belang goed zichtbaar te zijn op de weg. Er wordt nog gezocht naar mensen die 

voor de klas willen vertellen over het gevaar van fietsen zonder deugdelijke verlichting. 

 

7. Groen 

- Er zijn in de afgelopen periode veel bomen geplant in de wijk, met name aan de Floris van Adrichemlaan. Dit zal straks ook 

het geval zijn aan de Professor Eijkmanlaan. 

- Op het kruispunt bij het CBR zullen bomen gekapt worden. 

- Ook op diverse bouwplaatsen wordt de bomenplant aangepakt. Bij het Hof van Jacob zijn bomen gekapt; hier komt nieuw 

groen voor in de plaats. 

- Platform Groen - ooit opgericht door toenmalig wethouder Snoek - is niet tevreden met de bouwplannen van Haave (tussen 

Amerikaweg en Louis Pasteurstraat). Er zal worden gebouwd tot aan de stoep, waardoor geen ruimte meer is voor groen. 

In de Louis Pasteurstraat zijn veel bomen gekapt. Platform Groen heeft hier bakzeil moeten halen; het zal hier niet groener 

worden. 

- René van Reeuwijk geeft aan benaderd te zijn door een gemeenteraadslid van Trots Haarlem of hij wel eens had gehoord 

van een ‘Muggenbos’. Het raadslid stelt dat van de groenstrook aan de Aziëweg (aan de zijde van de Boerhaavewijk) ook 

een ‘Muggenbos’ gemaakt kan worden. Dit tot opluchting van de omwonenden die huiverig waren voor nieuwbouw op die 

locatie. Door dit initiatiefvoorstel is de bouw aldaar van de baan. 

 

8. Schalkwijk aan Zet  

- Voor een aantal plannen die het niet gehaald hebben bij Schalkwijk aan Zet wordt gekeken of deze door middel van andere 

subsidie gerealiseerd kunnen worden. 

- Binnenkort gaan twee projecten van St. Samen van start: 

1. Lees- en Taalclub op de woensdagmiddag voor kinderen van 4 - 8 jaar en van 8 - 12 jaar én hun ouders 

2. Gezonde maaltijd: in het kader van het terugdringen van eenzaamheid wordt éénmaal per week een gezonde 

maaltijd gekookt, die bewoners gezamenlijk kunnen nuttigen. 

- Roy van Loon  laat weten dat DOCK een Roemeense bewoonster, die een plan had ingediend, heeft verbonden met de 

bibliotheek van waaruit zij van start kan gaanmet het plan. 
 
 

9. Veiligheid 

- Rosa laat weten dat de boot is verplaatst; deze ligt nu onder de N205. Het betreft echter nog steeds het gebied van de  

gemeente Haarlemmermeer, die erg traag werkt omtrent dit euvel. De eigenaar rijdt vaak met auto of motor op plaatsen 

waar dit niet is toegestaan. Rosa geeft aan dat Handhaving hievoor zoveel mogelijk bekeurt. 

- Er wordt parkeeroverlast ervaren in de Sweelinckstraat (Vijverpark), auto’s worden overal neergezet. Het is niet echt 

duidelijk waar wel of niet geparkeerd worden. Rosa geeft aan dat er extra borden geplaatst gaan worden, waardoor zij 

kunnen handhaven. 

Antoinette laat weten dat het hier parkeren met vergunning zal worden; iets waarvan de bewoners niet wisten bij het 

betrekken van de woningen. 

- Antoinette vraagt Rosa de school op de Semmelweissstraat tijdens haal/breng tijden eens mee te nemen bij controles. Het 

is ook daar veel te druk met (fout-) parkerende ouders. Rosa zegt dit op te nemen. 

- Sabrina waarschuwt: er zijn momenteel weer signalen dat criminelen bezig zijn met het ‘vissen’ uit brievenbussen. Het gaat 

hierbij om bankpassen en / of pincodes. Er wordt door de daders gepost om te zien wanneer bewoners niet aanwezig zijn. 

Antoinette vult aan: wees tevens alert op woninginbraken; de wijkagent heeft aangegeven dat dit weer wat vaker aan de 

orde is. 

René geeft aan dat flatbewoners op het hart gedrukt moet worden niet zomaar mensen binnen te laten: hierdoor werd het 

mogelijk dat iemand bij hem aan de deur kwam bedelen om geld. 



 

 

 

 

9. Veiligheid (vervolg) 

- Yvonne Blankert meldt Rosa dat op de William Harveystraat geregeld een SUV half op de stoep geparkeerd staat. Deze 

neemt nogal wat ruimte in, waardoor een volgende auto gedwongen wordt ook fout te parkeren. Sinds er een boompje 

midden op de stoep is geplant, kan zij er niet meer door met de rollator. Rosa heeft het genoteerd. 

- Rosa geeft aan bezig te zijn met uitzoeken wat het beste zal helpen - ‘varkensruggen’ of bloembakken -  om de overlast van 

fietsers op de Floris van Adrichemlaan een halt toe te roepen. 

- Peter van der Beek laat weten dat op de Roordastraat en Ekamastraat sprake is van het parkeren van taxibusjes door een 

in de straat woonachtige eigenaar van een taxibedrijf. Hij heeft hier al meermalen een brief over naar de gemeente 

gestuurd. Het wordt echter ofwel niet aangepakt, ofwel slechts gewaarschuwd, terwijl duidelijk is dat door deze busjes een 

gevaarlijke, onoverzichtelijke situatie ontstaat. Rosa neemt het op en zegt dat dit zich wellicht ook leent voor het plaatsen 

van ‘varkensruggen’. 

- Parkeren op de stoep, mag dat? Rosa: officieel is het verboden, maar veel (oudere) woonwijken zijn niet berekend op het 

huidige autobezit. Hier wordt het op de stoep parkeren vaak getolereerd. Voorwaarde is wel dat voetgangers - al dan niet 

met rollator of scootmobiel - er door moeten kunnen. Is dit niet het geval, bestaat de mogelijkheid dat je bekeurd wordt. 

 

10. Sociaal/maatschappelijke zaken 

- Roy is Opbouwwerker bij DOCK. Samen met collega Kristel Staal heeft hij deze functie overgenomen van Gea en Suzanne. 

Momenteel proberen zij weer op te starten met activiteiten. Antoinette vraagt of zij (DOCK) dit zelf of via bewoners doen. 

Roy: de ideeën komen van bewoners. De bedoeling is met activiteiten de leefbaarheid in de wijk te verbeteren dan wel te 

versterken. Iemand kan bijvoorbeeld een idee hebben om met behulp van een activiteit overlast van jongeren tegen te 

gaan. Wij kunnen dan helpen hoe dit uit te voeren, aldus Roy. 

- Mariëlle laat weten dat de aanbestedingsprocedure voor Gewoon in de Wijk loopt. Doel van Gewoon in de Wijk is om een 

samenhangend geheel aan persoons- en/of wijkgerichte activiteiten en voorzieningen aan te bieden, die bijdragen aan het 

welzijn van bewoners. In het huidige stelsel van aanbod werkt de gemeente samen met een groot aantal verschillende 

organisaties, elk met een eigen specialisme of deskundigheid. Hierdoor is het voor de bewoners niet altijd duidelijk bij wie 

zij moeten zijn. Door de coördinatie onder te brengen bij één organisatie - waarvoor de aanbesteding nu dus loopt - zal er 

straks voor de bewoner een centraal aanspreekpunt in de wijk zijn, waarbij het mogelijk wordt in een doorlopende lijn 

meer specialistische ondersteuning worden geboden, zonder dat men telkens opnieuw het verhaal hoeft te vertellen. 

Met betrekking tot het element ‘zorg’ heeft de wijkraad een kritische kanttekening bij de aanbesteding en heeft de 

gemeente verzocht niet alleen naar de prijs, maar vooral naar de kwaliteit te kijken.   

- Het uiterlijk van het wijkcentrum laat te wensen over: wanneer je langs loopt of fietst is niet duidelijk waarvoor het gebouw 

dient. De wijkraad wil een duidelijk opschrift, zoals Wijkcentrum De Ringvaart. Nu is dat alleen De Ringvaart. Het gebouw 

is eigendom van de gemeente en wordt beheerd door DOCK. 

 

11. Bouwontwikkelingen 

Bart Bram Spruit laat weten dat binnenkort gestart wordt met de bouw van Hof van Jacob. De bouwvergunning wordt op korte 

termijn verwacht. In juni zullen de grondwerkzaamheden aanvangen en de verwachting is dat de eerste paal in september dit 

jaar de grond in gaat. De bouw - twee gebouwen van St Jacob en vijf overige gebouwen - zal zo’n twee jaar in beslag nemen en 

is naar schatting half 2025 afgerond. 

Antoinette vraagt of de Olifant in de weg staat en of deze weg moet als de bouw begint. Bart antwoordt dat deze weg zou 

moeten zijn wanneer zij starten. 

Mariëlle vraagt hoe de verkeerssituatie geregeld gaat worden. Bart zegt dat niet te weten en beaamt dat het verkeer zal 

toenemen. Hij vraagt de wijkraad of er een voorkeur is. De wijkraad ziet het liefst de op- en afrit aan de Boerhaavelaan. 

Mariëlle wil graag op de hoogte gehouden worden en zegt dat het wellicht zou helpen wanneer er een verbod voor bouwverkeer 

in de woonwijk zou gelden. Ook een verzoek aan het CBR een andere route te kiezen voor de lesauto’s is een optie. 

De sloopwerkzaamheden van Wooncorporatie Elan zijn uitgesteld, omdat er anders te veel bouwverkeer zal zijn. 

 

In 2024 zal de bouw van Schoonevaert - het oude gebouw Rijkswaterstaat - van start gaan. Hier komen ongeveer 714 

appartementen en een eigen parkeerkelder. Het huidige gebouw wordt gesloopt. Het geheel wordt energieneutraal en zal deels 

langs de Europaweg liggen, aldus Dick. 

Frits vult aan: er komt tevens een vijver die wordt aangesloten op het waternetwerk van Schalkwijk. Meer informatie is te 

vinden op de Facebookpagina ‘Haarlemse Plannen’. 

 

Voor het bij de Boerhaavewijk behorende Belcanto-terrein - tussen (winkel-)Centrum Schalkwijk en Spaarne Gasthuis Zuid - zijn 

de sloop- en bouwwerkzaamheden bezig. Het bouwplan voorziet in een levendig, duurzaam en groen woonwerkgebied met 

circa 685 appartementen (huur en koop in verschillende segmenten), zo’n 2.800m2 aan commerciële ruimte en ongeveer 500 

parkeerplaatsen.  

 

 

 



 

 

 

 

12. Stand van zaken Boerhaavelaar, Facebook en de website 

Facebook 

Wim: het wordt drukker op de Facebookpagina; er komen steeds meer mensen bij.  

Website 

Dick en Wim laten weten dat de website weer up to date is. 

Boerhaavelaar 

De Boerhaavelaar komt half maart uit, vooropgesteld dat alles op tijd klaar is bij de drukker. Frits gaat de redactie voortaan 

samen met een ander lid van de wijkraad doen. 

 

13. Rondvraag 

 Naar aanleiding van het verslag van 1 februari jl. merkt Dick op dat de toegewezen ruimte voor het parkeren voor brommers 

en fietsen in de Roordastraat zorgt voor een zeer nette uitstraling. 

 Opgemerkt wordt dat het signalement van een brandstichter gemeld wordt bij de twee What’sApp-groepen 

(Buurtpreventie). Het betreft een (jonge) man met slank postuur, draagt een pet en daaroverheen de capuchon van een 

‘hoodie’, lopend op gympen en voorzien van een rugzak, waarin zich gasflesjes bevinden die door de dader ter ontploffing 

worden gebracht en zodoende brand veroorzaken. 

 In het vierwijkradenoverleg (4WRO) is gesproken over Koningsdag. Het  (winkel-)Centrum Schalkwijk is die dag gewoon 

geopend, waardoor de parkeerplaats aldaar niet gebruikt kan worden. Centrummanager Gerard Zwier gaat overleggen met 

de winkeliersvereniging of gebruik gemaakt kan worden van (alle étages van) de parkeergarage. 

 De Buurtcamping Molenplaspark zal plaatsvinden in het weekend van 19 tot 21 augustus. 

 

 Armoede 

36% van de kinderen in Meerwijk leeft in armoede. Dit betekent dat deze kinderen geregeld zonder ontbijt de deur uitgaan. 

Het percentage voor de rest van Schalkwijk ligt tussen de 24 en 30%. 

Signaleren 

Merk je dat het financieel niet goed gaat bij b.v. je buren? Meldt dit dan! Hiervoor kan o.a. het Sociaal Wijkteam worden 

ingezet. 

Drempel 

Mensen die in armoede leven willen dit - vaak uit schaamte - niet openbaar maken. Van belang is uit te vinden hoe deze 

schaamte doorbroken kan worden. 

Haarlem Pas 

Het is gebleken dat zo’n 40% van de formulieren voor de Haarlem Pas niet wordt ingevuld. Op landelijk niveau geldt dat 

ongeveer 75% van de mensen die in armoede of op het sociaal minimum leven niet of niet optimaal gebruik maakt van de 

mogelijkheden. 

Oorzaken hiervoor zijn bijvoorbeeld het niet (voldoende) machtig zijn van de Nederlandse taal en analfabetisme, wat de 

schaamte alleen maar vergroot. 

 

 De bewoners van de Boerhaavewijk krijgen allemaal een uitnodiging voor de voorjaarsbijeenkomst op 13 maart a.s. onder 

het motto ‘Ruiken en Proeven van Andere Culturen’. Dit is een gezamenlijk initiatief van wijkraad Boerhaavewijk, Stichting 

Samen, SSHO, DOCK, de Syrische Gemeenschap en Turkse Sociaal Culturele Samenwerking. 

 Op 7 mei is er weer ‘Lentefris’, met o.a. een rommelmarkt, spelletjes, hapjes en diverse activiteiten. 

 In de planning: een samenwerking tussen wijkraad Boerhaavewijk, St Samen, Kennemerhart en SSHO wil ‘Ontbijtsessies’ 

organiseren op de donderdag- en zaterdagochtend. De eerste keer is gratis, daarna zal om een bijdrage gevraagd worden. 

 

14. Afsluiting 

Antoinette sluit de vergadering om 22.20u en nodigt de aanwezigen uit om onder het genot van een drankje nog even na te 

praten. 


